



Protokoll Vallentuna Ridklubb styrelsemöte

Datum: 2014-04-22 kl. 18.30

Plats: Veda

Möte nr: 5/14

Närvarande:

Charlotte Sunnberg
Maria Croon
Gitt Karlsson
Nicole Auld
Anna Salander
Kerstin Månsson
Catharina Noreskog
Madeleine Hansing
Pi Åhnberg

Frånvarande:

Louise Jansson
Jennie Noreskog (Usek)
Eva Björsbo
Malin Hamilton (Ridskolan)
Magnus Hamilton (Ridskolan)
Carro Davidsson (Usek)

- Mötets öppnande och fastställande av dagordning.**
Charlotte öppnade mötet.
- Val av justerare.**
Catharina Noreskog valdes att justera protokollet.
- Föregående protokoll**
Föredrogs och godkändes.
- Useks punkter**
Haft påskäggsjakt som var väldigt uppskattat av barnen, fler barn än anmälda kom hit för att leta ägg. Skötarmöte i helgen som kommer. Michelle, Carro och Jennie har varit på HULK-kurs.

5. **Ridskolans punkter**
Ingen från ridskolan närvarande. Vid frånvarande önskar styrelsen få information skickat om det är något speciellt.
6. **Ekonomi**
Eva går igenom ekonomin. Nattvandrarernas pengar ska nu användas till att köpa in rastplatsbord, Pi kollar med Bauhaus och Nicole mailar lite privata företag.
7. **Status från respektive fokusområde:**
En rapport angående vad varje grupp har jobbat med inom sitt fokusområde ska skickas till Charlotte en vecka innan varje möte.
 - a) **Tävling (framtida tävlingar, inköp etc.)**
Mycket tävlingar nu under våren. Nästa tävling är ponnydressyren den 1 maj.
 - b) **Lok stöd**
Anledningen till att vi inte får det statliga bidraget är för att vi samarbetar med ett privat aktieföretag, Vallentuna Ridskola AB. Vi fortsätter att rapportera så mycket som vi kan för att fortsätta kämpa för att få bidraget.
 - c) **Utbildning**
Funktionärsutbildning anordnas den 10 maj, 10.00–14.00. Domaren Linda Åkerlund kommer hit och håller utbildningen som är till för både nya och gamla funktionärer.
 - d) **Krubban**
Krubban rullar på. Lite administrationsproblem med nycklar, inköp och kontanterna efter försäljning. Kollar på alternativ på hur inhandling från mataffär kan lösas på smidigt när flera olika köper in saker till krubban.
 - e) **Föräldragruppen**
Möte nu i helgen. Närmaste aktiviteten nu är terminsavslutningen den 14 juni 12.00. Grillning, tipspromenad, någon aktivitet och tävling. Väldigt populärt förra året. Flera aktiviteter är inplanerade till höstterminen.
 - f) **Medlemsregistret**
Catharina håller på och jobbar på det.
 - g) **Sponsring**
Louise följer upp sponsorkontakter från 2013, medan Maria jobbar på nya kontakter. Uppdelat för att få in pengar till Runhoppet samt Augustidressyren. Madeleine kommer att introduceras in till att hjälpa till med sponsringen.
 - h) **Hemsidan och kommunikation**
Fungerar väldigt bra med Amanda som ansvarig för hemsidan.
8. **Övriga frågor**
Domarkurerna som står på utebanan måste ordnas något slags plexiglas som går att sätta i fönsterna så det inte blir blött inuti kurerna när det regnar. Charlotte kontaktar Malin Isaksson för att få hit de sista kurerna.
9. **Nästa möte**
20 maj – fikaansvarig: Catharina

10. **Avslutning**

Charlotte avslutade mötet.

Tack för go' fikat Maria!! – som också städar klubbbrummet en gång/vecka till nästa styrelsemöte som äger rum tisdag den 20maj kl. 18.30.



Sekreterare
Nicole Auld



Ordförande
Charlotte Sunnberg



Justerare
Catharina Noreskog